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РЕФЕРАТ 

 

Объем работы: 72 страниц, 49 использованных источников. 

Ключевые слова: АГРОЭКОТУРИЗМ, СЕЛЬСКИЙ ТУРИЗМ, 

«ЗЕЛЕНЫЙ» ТУРИЗМ, СУБЪЕКТЫ АГРОЭКОТУРИЗМА, АГРОУСАДЬБА. 

Объект исследования: общественные отношения, возникающие в 

сфере агроэкотуризма. 

Цель работы: выявить особенности правового регулирования 

организации, современное состояние и перспективы развития 

законодательства в сфере агротуризма в Республике Беларусь.  

Методология исследования: общенаучные методы –логический, 

грамматический, исторический, и частно-научные методы – дедукции, 

индукции, систематизации, анализа и синтеза. 

Научная новизна исследования: в дипломной работе предпринята 

попытка выявить и проанализировать особенности правового регулирования 

организации, современное состояние и перспективы развития 

законодательства в сфере агротуризма в Республике Беларусь. В результате 

проведенного исследования были выработаны предложения по 

совершенствованию законодательства Республики Беларусь. В частности, 

предложено расширить перечень услуг, которые имеют право осуществлять 

субъекты агроэкотуризма. 

В дипломной работе проанализирован агроэкотуризм как одно из 

перспективных направлений развития современного туризма (национальный 

и международный опыт); раскрыта правовая характеристика понятия и 

основные черты агроэкотуризма; рассмотрено развитие законодательства 

Республики Беларусь об агроэкотуризме; охарактеризованы виды и правовой 

статус субъектов агроэкотуризма; рассмотрены права и обязанности 

субъектов в сфере агроэкотуризма; выявлены особенности правовых форм 

государственной поддержки агроэкотуризма; проанализирована 

ответственность за нарушения законодательства в сфере агроэкотуризма. 

Полученные в ходе исследования выводы могут быть использованы в 

правотворческой деятельности и в дальнейших научных исследованиях.  

Дипломная работа является самостоятельно выполненным 

исследованием. 

 

  



SUMMARY 

 

Scope of work: 72 pages, 49 sources used. 

Key words: AGROECOURISTM, RURAL TOURISM, "GREEN" 

TOURISM, AGROECUROTIC SUBJECTS, AGROUDY. 

Object of study: social relations arising in the field of agro-ecotourism. 

Objective: to identify the features of the legal regulation of the organization, 

the current state and prospects for the development of legislation in the field of 

agro-tourism in the Republic of Belarus. 

Research methodology: general scientific methods - logical, grammatical, 

historical, and private-scientific methods - deduction, induction, systematization, 

analysis and synthesis. 

Scientific novelty of the research: in the thesis, an attempt was made to 

identify and analyze the features of the legal regulation of the organization, the 

current state and prospects for the development of legislation in the field of agro-

tourism in the Republic of Belarus. As a result of the study, proposals were made to 

improve the legislation of the Republic of Belarus. In particular, it was proposed to 

expand the list of services that subjects of agro-ecotourism have the right to carry 

out. 

In the thesis work agro-ecotourism is analyzed as one of the promising 

directions of development of modern tourism (national and international 

experience); the legal characteristics of the concept and main features of agro-

ecotourism are revealed; reviewed the development of legislation of the Republic 

of Belarus on agro-ecotourism; described the types and legal status of the subjects 

of agro-ecotourism; considered the rights and obligations of subjects in the field of 

agro-ecotourism; The features of the legal forms of state support of agro-

ecotourism are revealed analyzed the responsibility for violations of legislation in 

the field of agro-ecotourism. 

The findings of the study can be used in lawmaking and in further research. 

The thesis is independently performed research. 
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